
ZAPISNIK

devete sjednice Upravnog odbora Kino kluba "Zagreb** 
održane dne 5»VII»1960.

Predsjednik Oreščanin otvara sjednicu u 21 sat.
Prisutni:Oreščanin Haberštok i predstavnik

Hoholač nadzornog odbora drug....
Galić 
Hripko

Na prijeđiog druga Oreščanina U.O. zaključuje, da se 
sastanci niti sjednice kluba ne će održavati do konca 
mjeseca kolovoza 196O.g.

Primijen je dopis druga Kobia iz Osijeka,kojim moli 
da se dovrši obrada njegovog filma.

U vezi filma "RIBE RIBE KOST",koji je nestao,biti ce 
predana tužba,ukoliko se film ne pronađe što prije.

Republički odbor,Pododbor za film dao je klubu svotu 
od 2oo.ooo dinara za nabavu potrebnog inventara.Za taj 
je novac kupljen projektor 8 mm za 56.6oo dinara,a na 
jesen će se od Dubrava filma kupiti još nekoliko reflek
tora,koji su za rad kluba neophodno potrebni.

"Dubrava-film" je u principu za pregovore ujesen glede 
suradnje sa našim scenaristima,kamermanima i režiserima.

Kako je ove godine dvadeset i pet godina od osnutka 
našeg kluba kao samostalne organizaoije,to treba proslaviti 
tu 25-godišnjiou.U okviru te proslave treba prirediti 
reviju filmova,kao i zabavu u Glazbenom zavodu,na kojoj 
će se održati javna audicija sa snimanjem i projekcijom 
nakon jedan sat.U priređivački odbor ulaze:Sudovic,Hripko, 
Hajdler,Dr.Pansini i Haberštok. .

Kako je time dnevni red isorpen,predsjednik Ores- 
čanin zaključuje sjednicu u 22,3© sati.Slijedeća sjednica 
će se održati prvog utorka u mjesecu rujnu,t.j.o.IX.lyo0.g.

U Zagrebu,dne 5»VIIšl960.
PRISUTNI:


